
 

 

 

 :7.6.22פרוטוקול ישיבת ועד 

 

ב - תפקידו  סיום  על  ומודיע  הלימודים  שנת  את  מסיים  רוני  רוני:  של  שנת  23.10עזיבה  שאת  כך   .

 הלימודים תשפ״ד יפתח ס.יו״ר אחר.  

לרוני ושני    עניין פורמלי שיתן  –הצורך בקביעת אסיפה כללית: יש לנו צורך בשינוי מורשי חתימה   -

ודרכו  כך אנחנו נוכל לייצר כרטיס אשראי בינלאומי    –את היכולת לחתום על מסמכים מול הבנק  

לפתוח כתובות מייל לאגודה, כתובות שיראו יותר טוב מהכתובות ג׳ימייל של היום שנוכל לשלוח  

ועדת ביקורת  לגייסי כספים, נוכל לרכוש בפלטפורמות שירותים לאגודה וכו׳. אנחנו צריכים לאשר  

 באסיפה כללית.  

מורכבת ממרצה לחשבונאות ושני סטודנטים לחשבונאות. ואם מרצה  החלטנו שועדת ביקורת תהיה   -

 לא יכול אז נבקש ממתרגל או שלושה סטודנטים שהוא ממליץ עליהם/ בוגרים.  

החבר  . הם יותר נמוכים מדמי  130דמי החבר היום הם    –דיברנו על העלאת דמי החבר  דמי החבר:   -

הנדסאים, מכינות ואקדמיה.    –ויושוו בכל בתי הספר    190. דמי החבר יעלו ל190של אשקלון שגובים  

 אנחנו מנסחים עכשיו חוזה מול המכללה אנחנו נשלח לועד את החוזה לפני חתימה ואחריו נשלח  

רים  של המכללה איך אנחנו מייצ  it-ננסה לקדם עם ה  –מנגנונים לשירותים של משלמי דמי חבר   -

רוני מה עם  שני מדברת  לא.  ומי  חבר  מי  של  בברקודים החדשים חברות    itפרקטיקה  הזנה  לגבי 

 באגודה.  

  

 

 

 

 

 


